相簿集錦

f

陽明交大

NYCU

活動訊息

LINE

【校內最新防疫措施】

防疫小組提醒全校師生,下列防疫措施將自3/20(一)起生效:

確診通報

1. 住宿生仍須通報,其餘不須通報學校。

請假規定

- 1. 確診者不入校上課上班,並依規定申請病假,通知授課老師安排替代上課機制。
- 2. 無法返家之住宿生可申請照護宿舍,將依床位狀況做適度安排。

詳細資訊請見防疫專區,或洽詢校內相關單位。

The following covid mandates will lift and take effect on Mar. 20:

Confirmed case:

1. Except for dormitory residents, confirmed case is no longer required to report.

Leave regulation:

- 1. Confirmed case should apply for sick leave and do not allow to enter campus, as well as dormitory residents. Please remember to inform teachers to re-arrange class.
- Campus epidemic prevention dormitory is available for the student residents who are unable to return home immediately. But the services may vary and depend on the capacity of dormitory.

Please refer to https://covid-news.nycu.edu.tw/ for more information



